

中一上學期測驗範圍

C. Lang & PTH	中文: 單元一(《楊修之死》、《董永賣身》); 文言教材(《埋兩頭蛇》、《貓捕雀》、《狼》); 成語第1-20個 普通話: 第1-2課
E. Lang	PAPER 1 - GENERAL ENGLISH 1) Reading comprehension 2) Grammar: the simple present, the simple past, adverbs and adverbials phrases of frequency and prior knowledge (Textbook Unit 1, Workbook Unit 1, Grammar Book Units 10, 11 & 12) 3) Vocabulary (refer to the vocabulary list given in class) 4) Language arts
Math	1A 冊第 0 至 2 章及第 5.1 - 5.2 章
IS	Textbook 1.1-1.4 p1-56 Learning task Workbook Revision notes
IH	Topics Covered Unit 1 Sensible Consumption 1.1 Characteristics of sensible consumers 1.2 Avoiding unnecessary consumption 1.3 Rights and responsibilities of consumers Unit 2 Managing Finance 2.1 Uses of money 2.2 Decision on using money 2.3 Borrowing to consume Revision Materials Textbook (Exploring Life and Society): P.1-25 WS (Unit 1 and 2) Mind Map (Unit 1 and 2) Dictations and Quizzes (Unit 1 and 2)
C. Hist	1. 中華民族的起源p.7-11 2. 早期國家的形成p.12-17 3. 封建制度的內容和作用p.21-25 4. 封建制度與春秋戰國局面的形成p.27-29 5. 春秋戰國時期的兼併戰爭p.35-41 6. 厲行變法P.42-44 7. 作業p.1-4,6-17
RS	課本《我走星光道》第1課 工作紙 p.3《聖經》密碼, p.4《聖經》對現代人的意義 《聖家故事》小冊子 《學生手冊》第七頁